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Protokoll fört vid Svenska Rottweilerklubbens 
styrelsemöte 2021-11-09, via Zoom. 

 
Närvarande: Helen Randström, Christina Sjögren, Ann-Louise Rönmark, Jamie McCoy, 
Mikael Åkesson, Carolin Lange. 
 
Anmält förhinder: Anna Warburg Rexlinger, Ann-Git Rammus, Malin Åsander. 
 

§ 1  Mötets öppnande 
Ordförande Helen Randström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2  Godkännande av dagordningen 
Dagordningen genomgicks och godkändes.  

§ 3  Val av sekreterare och justerare 
Christina Sjögren valdes till mötessekreterare och Jamie McCoy valdes att tillsammans 
med ordförande justera protokollet.  

§ 4  Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag 
Mötesprotokoll från styrelsens fysiska möte i Göteborg 2021-10-09/10 bearbetas och 
tas upp på nästa möte. 

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser 
Inga ingående eller utgående skrivelser. 

§ 6 Ekonomi 
Konton i svenska kronor 2021-11-01 

Konto Kontonummer Tillgängligt belopp 
AfR centralt 183 016 891–8 401 225,70 
AfR exteriör 183 109 602–7 48 337,37 
AfR läger norra 183 168 712–2 16 250,20 
AfR läger södra 183 109 603–5 305 380,57 
AfR tävling (PR) 183 109 605–0 35 543,72 
AfR mental 183 192 210–7 5 795,41 

 

  Redovisning saknas från exteriör gällande utställningen 2021-09-19, utskottet 
påminns.
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§ 7  Lokalområden 
 Västra LO kommer inte att ha någon monter under MyDOG 2022 eftersom 

huvudstyrelsen inte bedömer det som ekonomiskt försvarbart att bekosta en 
dubbelmonter. 
 

§ 8  Utskott och arbetsgrupper 
 
a) utskottet för avel och hälsa 
Caroline Lange tar tillsvidare över som kontaktperson för utskottet då Malin Åsander 
just nu har tagit paus pga personliga skäl.  

b) utskottet för exteriör och utställning 
Årsmötesutställningen kommer att roddas av medlemmar i närområdet tillsammans 
med styrelsen. Datum för utbildning i Lathunden är ännu inte klart från SBK. 
 
c) utskottet för information  
Inget att rapportera.  
 
d) utskottet för läger och aktiviteter 
Inget att rapportera. 
 
e) utskottet för mentalitet 
Caroline Lange tar tillsvidare över som kontaktperson för utskottet då Malin Åsander 
just nu har tagit paus pga personliga skäl. MH-arrangemangen rullar på. 

f) utskottet för tävling och samhällsnytta 
Utskottsgruppsgruppen för samhällsnytta planerar för ett rasklubbsmästerskap (officiell 
tävling) i patrull 2022. 
IGP-verksamheten rullar på. Sex ekipage kom till start på IGP VM i Ungern och laget 
placerade sig på en hedrande fjärdeplats. 
Resultat individuellt: 
Tony Berglund och Go Solid’s Dallas, Allan   276p   8e plats 
Diana Birgersson och Team Extreme Diamond, Axa  270p   15e plats 
Patrik Törngren och Team Extreme Dash, Dash  265p   22a plats 
Robin Raita och Dexline’s Neroz von Nitro, Hjalle  260p   29e plats 
Matilda Oinas och Go Solid’s Cross, Cross   251p   39e plats 
Malin Olofsson och Humlegårdens Ängla, Nita   166p   55e plats 
 
Utskottet håller på att inventera om det finns några avvikelser i tävlingsprogrammet 
jämfört med vad som finns i SBK Tävling, SBK vill ha in en sammanställning. 
 
g) medlemshanteringen 
Inget att rapportera. 
 
h) medlemstidningen Rottweilern 
Manusstopp för nästa nummer 30/11. 
 
i) vandringspriser och förtjänsttecken 
Inget att rapportera. 
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j) arbetsgruppen sponsring 
Inget att rapportera. 
 
k) arbetsgruppen RAS 
Uppdrogs åt Helén att kontakta Anna WR och John Örwill för att slutföra produkten. 
 
l) kontaktperson BSE & ZTP 
Översättning är gjord och efter korrekturläsning av svenskan kommer den att skickas 
till kontaktpersonen för BSE och ZTP. 
 
m) internationell kontaktperson 
Inget att rapportera. 
 
 

§ 9 RASK och dialoggrupp SBK 
Helén rapporterade från senaste mötet i dialoggruppen. 
RASK har sitt nästa möte 21/11, huvuddiskussionen då är förslag till valberedningen. 
 

§ 10 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 
 
§ 11 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är digitalt möte tisdagen den 14 december kl.19.00. 
 
§ 12 Mötets avslutande 

Ordförande Helen Randström tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 
 

 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 
 
 
Christina Sjögren    Helen Randström  Jamie McCoy 
Vice ordförande    Ordförande    Ledamot 


